

APERAM
société anonyme
12c, rue Guillaume Kroll, L-1882 Luxembourg
R.C.S. Luxembourg B 155.908

**ASSEMBLEE GENERALE
EXTRAORDINAIRE
du 05 mai 2020**

No

In the year two thousand and twenty, on the fifth day of May.
Before us, Maître Jean-Joseph Wagner, notary residing in Sanem,
Grand Duchy of Luxembourg,

was held, in accordance with the provisions of the Grand-Ducal Regulation of 20 March 2020 introducing measures concerning the holding of meetings of companies and other legal entities (the "**Grand-Ducal Regulation**"), an extraordinary general meeting of the shareholders of "APERAM" (the "**General Meeting**"), a *société anonyme* governed by the laws of Luxembourg, with registered office at 12c, rue Guillaume Kroll, L-1882 Luxembourg, Grand-Duchy of Luxembourg, incorporated following a deed of Maître Martine SCHAEFFER, acting in replacement of the undersigned notary, of 9 September 2010, published in the Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations number 2459 of 15 November 2010 and registered with the Luxembourg Register of Commerce and Companies under number B 155.908 (the "**Company**"). The articles of association of the Company have been amended for the last time pursuant to a deed of the undersigned notary of 27 September 2019, published in the *Recueil Electroniques des Sociétés et Associations* under the reference RESA_2019_249.28 on 31 October 2019.

The General Meeting is opened at 11.00 a.m. at Belvaux, in the office of the undersigned notary, and is presided by Mr Lakshmi N. Mittal, professionally residing in Luxembourg.

The Chairman of the General Meeting appoints as secretary of the General Meeting Mr Laurent Beaujouy, professionally residing in Luxembourg.

The General Meeting elects as scrutineers Mr Timoteo Di Maulo, professionally residing in Luxembourg, and Mr Sandeep Jalan, professionally residing in Luxembourg.

The bureau of the General Meeting having thus been constituted, the Chairman declares and requests the undersigned notary to state that:

- I. The agenda of the General Meeting is the following:

1. Decision to cancel shares and to consequently reduce the issued share capital following the cancellation of shares repurchased under its share buyback program.
2. Decision to renew and extend the scope of the authorised share capital of the Company, to authorise the Board of Directors to limit or cancel the preferential subscription rights of existing shareholders and to amend articles 5.2 and 5.5 of the articles of association accordingly

II. The present General Meeting was properly convened:

- by registered letters sent on 03 April 2020 to the registered shareholders of the Company;
- published in the *Recueil Electronique des Sociétés et Associations* and the *Tageblatt* on 03 April 2020; and
- published on the website of the Company.

III. Pursuant to the law of 10 August 1915 on commercial companies, as amended, the present General Meeting may only validly deliberate on the items of the agenda if at least fifty percent (50%) of the issued share capital is represented and resolutions on the items of the agenda have to be passed by the affirmative vote of at least two thirds (2/3) of the votes cast at the General Meeting.

IV. It appears from the attendance list, that out of **eighty-three million six hundred and ninety-six thousand two hundred and eighty (83,696,280) shares representing the issued share capital, sixty-two million six hundred and forty-five thousand nine hundred and eighty-seven (62,645,987) shares, corresponding to seventy-five point zero one percent (75,01 %) of the issued share capital of the Company, are present or represented at the present General Meeting. Three million eight hundred and eighty thousand four hundred and forty-one (3,880,441) shares have no voting right.**

Said attendance list, after having been signed by the persons having received proxy to sign the present minutes in accordance with the prementioned Grand-Ducal Regulation and by the undersigned notary, will remain attached to the present deed.

V. Consequently, the present General Meeting is regularly constituted and may validly deliberate on all items of the agenda.

VI. The Company announced on February 5, 2020 a share buyback program under the authorization given by the Annual General Meeting of shareholders held on May 7, 2019 (the "2020 Program") as well as its intention to cancel the shares so acquired to reduce the share capital of Aperam.

Under the 2020 Program, the Company intends to repurchase per day a variable number of shares at market price, for an aggregate maximum amount of one hundred million euros (Euros 100,000,000) and a maximum of three point eight million (3,800,000) shares, during a repurchase period ending December 30, 2020. The purchase price per share to be paid under the 2020 Program shall not exceed 110% of the average of the final listing prices of the 30 trading days preceding the three trading days prior to each date of repurchase, and shall not be less than one euro cent, in accordance with the resolution of the Annual General Meeting of shareholders held on May 7, 2019.

Under the previous share buyback program authorized by the extraordinary general meeting of the Company held on 7 May 2019 (the "2019 Program"), the Company repurchased three point seven million (3,700,000) shares of the Company during 2019.

The proposed resolution is to allow the Company to cancel all the shares repurchased under the 2020 Program during a repurchase period ending on December 30, 2020 up to a maximum of three point eight million (3,800,000) shares, while amending the articles of association, reducing or cancelling the relevant reserves in consequence and approving the required delegations.

The proposed resolution also confirms the authorisation to the Company to cancel all the three point seven million (3,700,000) shares repurchased under the 2019 Program, while amending the articles of association, reducing or cancelling the relevant reserves in consequence and approving the required delegations.

The shareholders of the Company, having recognised to be fully informed of the foregoing agenda, passed the following resolutions:

First resolution

The Extraordinary General Meeting acknowledges the above background information provided about the share buyback programs and authorises the Board of Directors:

(i) to cancel all the shares repurchased by the Company under its share buyback program announced on February 5, 2020 during a repurchase period ending on December 30, 2020 up to a maximum of three point eight million (3,800,000) shares (the "2020 Repurchased Shares") and to consequently reduce the issued share capital of the Company and the authorised share capital of the Company by an amount corresponding to the product of the number of the 2020 Repurchased Shares multiplied by five Euro and twenty-four cents (EUR 5.24), being the par value of the shares in the Company (the "Par Value"), and

(ii) to cancel all the three point seven million (3,700,000) shares repurchased by the Company (the "2019 Repurchased Shares") under its share buyback program authorized by the extraordinary general meeting of the Company held on 7 May 2019 and to consequently reduce the issued share capital of the Company and the authorised share capital of the Company by an amount of nineteen million three hundred and eighty-eight thousand euros (EUR 19,388,000), being the product of the number of 2019 Repurchased Shares multiplied by the Par Value, and

(iii) to consequentially amend articles 5.1 and 5.2 of the articles of association of the Company (the "Articles") to reflect the above cancellations and reductions of the issued and authorised share capital of the Company, and

(iv) to reduce or cancel the relevant reserves constituted under applicable law in relation thereto, and

(v) to instruct and delegate power to and authorise the Board of Directors or its delegate(s) to implement the cancellation of the 2020 and 2019 Repurchased Shares and the corresponding reduction of share capital and related matters in one or more instalments as deemed fit by the Board of Directors, to cause the share capital reductions and cancellations of the 2020 and 2019 Repurchased Shares and the consequential amendment of the Articles to be recorded by way of one or more notarial deeds, and generally to take any steps, actions or formalities as appropriate or useful to implement this decision of the Extraordinary General Meeting.

The Extraordinary General Meeting further resolves to acknowledge, approve and ratify the reduction of the issued share capital of the Company following the cancellation of shares repurchased under the share buyback program authorized by the extraordinary general meeting of the Company held on 9 May 2018, recorded in the notarial deed of 27 September 2019.

For: fifty-eight million six hundred and eighty-five thousand seven hundred and fourteen (58,685,714) shares.

Against: nineteen (19) shares.

Abstentions: two hundred and sixty thousand two hundred and fifty-four (260,254) shares.

This resolution was thus adopted.

Second resolution

The Extraordinary General Meeting resolves to:

(a) to adjust the authorised share capital to four hundred and eighty million eight hundred and sixty-eight thousand one hundred and fifty-three euros (EUR 480,868,153), represented by ninety-one thousand eight hundred forty-two (91,800,042) shares without nominal value;

(b) authorise the Board of Directors to allocate subject to performance criteria existing shares or issue new shares free of charge, to (i) employees and corporate officers (including directors) of the Company, (ii) employees and corporate officers (including directors) of companies of which at least 10% of the capital or voting rights is directly or indirectly held by the Company in accordance with article 5.5. of the articles of association of the Company;

(c) authorise the Board of Directors, during a period of five years starting on the date of this Extraordinary General Meeting of shareholders and ending on the fifth anniversary of the date of publication in the Luxembourg electronic legal gazette (*Recueil Electronique des Sociétés et Associations*) of the minutes of the Extraordinary General Meeting, to issue additional shares in the Company within the limit of the authorised share capital;

(d) authorise the Board of Directors to limit or cancel the preferential subscription rights of existing shareholders in the event of any increase in the issued share capital up to and including the authorised share capital; and

(e) amend articles 5.2. and 5.5 of the articles of association as follows:

“5.2. The Company’s authorised share capital, including the issued share capital, shall amount to four hundred and eighty million eight hundred and sixty-eight thousand one hundred and fifty-three euros (EUR 480,868,153) represented by ninety-one million eight hundred thousand and forty-two (91,800,042) shares, without nominal value.”

“5.5. (first paragraph) The board of directors is authorised, during a period ending on the fifth (5th) anniversary of the date of publication in the Luxembourg electronic legal gazette of the minutes of the General Meeting held on 5 May 2020, without prejudice to any renewals, to increase the issued share capital on one or more occasions within the limits of the authorised capital.”

The Extraordinary General Meeting acknowledges the report of the Board of Directors issued on 03 April 2020 relating to the increase of the authorised share capital. A copy of this report, signed “ne varietur” by the persons having received proxy to sign the present minutes in accordance with the prementioned Grand-Ducal Regulation and by the undersigned notary will remain annexed to the present deed for purposes of filing with the Luxembourg registration authorities.

For: fifty-seven million seven hundred and seventy thousand five hundred and seven (57,770,507) shares.

Against: eight hundred and ninety-six thousand two hundred and twenty-six (896,226) shares.

Abstentions: two hundred and seventy-nine thousand two hundred and fifty-four (279,254) shares.

This resolution was thus adopted.

There being no further business before the meeting, the same was adjourned at 11.10 a.m..

The undersigned notary, who speaks and understands English, states herewith that at the request of the above appearing persons, the present deed is worded in English followed by a French version; at the request of the same appearing persons and in case of divergences between the English and the French versions, the English version will prevail.

WHEREOF the present notarial deed was drawn up in Belvaux, on the date named at the beginning of this document.

Each attendee having had the benefit of a copy of this deed and the notary having been expressly dispensed from reading this deed, the members of the Bureau present at the Meeting by way of conference call as permitted by and in accordance with the prementioned Grand-Ducal Regulation, such persons being represented as follows for the purposes of *inter alia* the execution of the present deed

- Mr Lakshmi N. Mittal, chairman of the Meeting, represented for the purposes of the execution of the present original deed (and the initialling of the documents to remain attached to the present deed) by Mrs Nadia Weyrich, professionally residing in Belvaux, pursuant to a power of attorney dated May 3, 2020 and annexed to the present deed,

- Mr Laurent Beaujolye, secretary of the Meeting, represented for the purposes of the execution of the present original deed (and the initialling of the documents to remain attached to the present deed) by Mrs Kitty Wong, professionally residing in Belvaux, pursuant to a power of attorney dated April 29, 2020 and annexed to the present deed,

- Mr Timoteo Di Maulo, scrutineer of the Meeting, represented for the purposes of the execution of the present original deed (and the initialling of the documents to remain attached to the present deed) by Mr Brendan Klapp, professionally residing in Belvaux, pursuant to a power of attorney dated April 29, 2020 and annexed to the present deed, and

- Mr Sandeep Jalan, scrutineer of the Meeting, represented for the purposes of the execution of the present original deed (and the initialling of the documents to remain attached to the present deed) by Mr Sam Schintgen, professionally residing in Belvaux, pursuant to a power of attorney dated April 29, 2020 and annexed to the present deed,

signed together with us, the notary, the present original deed.

Follows the French version :

L'an deux mille vingt, le cinq mai.

Par-devant nous, Maître **Jean-Joseph Wagner**, notaire de résidence à Sanem, Grand-Duché de Luxembourg.

S'est réunie conformément aux dispositions du Règlement Grand-Ducal du 20 mars 2020 portant introduction de mesures concernant la tenue de réunions dans les sociétés et dans les autres personnes morales (le « **Règlement Grand-Ducal** »), l'assemblée générale extraordinaire des actionnaires d' « APERAM » (l'**« Assemblée Générale »**), une société anonyme de droit luxembourgeois, ayant son siège social à 12c, rue Guillaume Kroll, L-1882 Luxembourg, constituée suivant acte notarié de Maître Martine Schaeffer, agissant en remplacement du notaire soussigné, en date du 9 septembre 2010, publié au Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations numéro 2459 du 15 novembre 2010, et inscrite auprès du Registre de Commerce et des Sociétés de Luxembourg sous le numéro B 155.908 (la « **Société** »). Les statuts de la Société ont été modifiés en dernier lieu suivant acte reçu par le notaire soussigné en date du 27 septembre 2019, publié au Recueil Electroniques des Sociétés et

Associations sous la référence RESA_2019_249.28 en date du 31 octobre 2019.

La séance est ouverte à 11.00 heures à Belvaux, en l'étude du notaire soussigné, sous la présidence de Monsieur Lakshmi N. Mittal, résidant professionnellement à Luxembourg.

Le président de l'Assemblée Générale désigne comme secrétaire de l'Assemblée Générale Monsieur Laurent Beauloye, résidant professionnellement à Luxembourg.

L'Assemblée Générale choisit comme scrutateurs Monsieur Timoteo Di Maulo, résidant professionnellement à Luxembourg, et Monsieur Sandeep Jalan, résidant professionnellement à Luxembourg.

Le bureau de l'Assemblée Générale ainsi constitué, le Président expose et prie le notaire instrumentaire d'acter que:

I. La présente Assemblée Générale a pour ordre du jour:

1. Décision d'annuler des actions et de réduire en conséquence le capital social émis de la Société suite à l'annulation des actions rachetées dans le cadre de son programme de rachat d'actions.

2. Décision de renouveler et élargir le champ d'application du capital social autorisé de la société, d'autoriser le Conseil d'Administration à limiter ou supprimer les droits préférentiels de souscription des actionnaires existants et de modifier les articles 5.2 et 5.5 des statuts de la Société en conséquence.

II. La présente Assemblée Générale a été régulièrement convoquée par :

- lettres recommandées adressées le 03 avril 2020 aux actionnaires nominatifs de la Société ;
- une publication en date du 03 avril 2020 au Recueil Electronique des Sociétés et Associations et dans le Tageblatt ; et
- une publication sur le site internet de la Société.

III. Conformément à la loi modifiée du 10 août 1915 concernant les sociétés commerciales, la présente Assemblée Générale ne peut délibérer valablement sur les points portés à l'ordre du jour que si au moins cinquante pourcent (50%) du capital souscrit de la Société est représenté et que les résolutions sur les points portés à l'ordre du jour doivent être prises par le vote affirmatif d'au moins deux tiers (2/3) des votes exprimés à l'Assemblée Générale.

IV. Il appert de la liste de présence que sur quatre-vingt-trois millions six cent quatre-vingt-seize mille deux cent quatre-vingt (83.696.280) actions représentant le capital social, soixante-deux millions six cent quarante-cinq mille neuf cent quatre-vingt-sept (62.645.987) actions, à savoir soixantequinze virgule zéro un pourcent (75,01%) des actions émises par la Société sont présentes ou représentées à la présente Assemblée Générale. Trois millions huit cent quatre-vingt mille quatre cent quarante et une (3.880.441) actions n'ont pas droit de vote. Ladite liste de présence, après avoir été signée par les personnes ayant reçu procuration pour signer le présent acte conformément aux dispositions du Règlement Grand-Ducal prémentionné et le notaire instrumentant, restera annexée aux présentes.

V. Par conséquent la présente Assemblée Générale est régulièrement constituée et peut valablement délibérer sur tous les points portés à l'ordre du jour.

VI. La Société a annoncé le 5 février 2020 un programme de rachat d'actions en vertu de l'autorisation donnée par l'assemblée générale annuelle des actionnaires du 7 mai 2019 (le «Programme 2020») ainsi que son intention d'annuler les actions ainsi achetées pour réduire le capital d'Aperam.

Sous le Programme 2020, la Société a l'intention de racheter par jour un nombre variable d'actions au prix du marché pour un montant agrégé maximum de cent millions d'euros (Euros 100.000.000) et un maximum de trois virgule huit millions (3.800.000) d'actions sur une période de rachat se terminant le 30 décembre 2020. Le prix d'achat par action à payer dans le cadre du Programme 2020 ne devra pas dépasser 110% de la moyenne des cours de clôture de l'action des 30 jours précédent les 3 jours de bourse avant la date de chaque rachat, et ne devra pas être inférieur à un euro cent, en conformité avec la résolution de l'assemblée générale annuelle des actionnaires tenue le 7 mai 2019.

Dans le cadre du précédent programme de rachat d'actions autorisé par l'assemblée générale extraordinaire de la Société tenue le 7 mai 2019 (le «Programme 2019»), la Société a racheté trois virgule sept millions (3.700.000) actions de la Société en 2019.

Le projet de résolution vise à autoriser la Société à annuler toutes les actions rachetées par la Société sous le Programme 2020 pendant une période finissant le 30 décembre 2020 et jusqu'à un maximum de trois virgule huit millions (3.800.000) d'actions, ainsi que de changer les statuts de la Société, de réduire ou d'annuler les réserves en conséquence et d'approuver les délégations requises.

La résolution proposée confirme également l'autorisation à la Société d'annuler tous les trois virgule sept millions (3.700.000) actions rachetées dans le cadre du Programme 2019, tout en modifiant les statuts, réduisant ou annulant en conséquence les réserves concernées et approuvant la délégations requises.

Les actionnaires de la Société, ayant reconnu avoir été informés des points figurant à l'ordre du jour, ont adopté les résolutions suivantes :

Première résolution

L'Assemblée Générale Extraordinaire prend acte de l'information ci-dessus concernant les programmes de rachat d'actions et autorise le Conseil d'Administration à :

(i) annuler toutes les actions rachetées par la Société dans le cadre de son programme de rachat d'actions annoncé le 5 février 2020 pendant une période de rachat se terminant le 30 décembre 2020 jusqu'à un maximum de trois virgule huit millions (3.800.000) d'actions (les «Actions Rachetées 2020») et, par conséquent, réduire le capital social émis de la Société et le capital social autorisé de la Société d'un montant correspondant au produit du nombre d'Actions Rachetées 2020 multiplié par cinq euros et vingt-quatre cents (EUR 5,24), soit le pair comptable des actions de la Société (le "Pair Comptable"), et

(ii) annuler la totalité des trois virgule sept millions (3.700.000) d'actions rachetées par la Société (les «Actions Rachetées 2019») dans le cadre de son programme de rachat d'actions autorisé par l'assemblée générale extraordinaire de la Société du 7 mai 2019 et de réduire en conséquence le capital social émis de la Société et le capital social autorisé de la Société d'un montant de dix-neuf millions trois cent quatre-vingt-huit mille euros (EUR 19.388.000), étant le produit du nombre d'Actions Rachetées 2019 multiplié par le pair comptable, et

(iii) modifier en conséquence les article 5.1 et 5.2. des statuts de la Société (les «Statuts») afin de refléter les annulations et les réductions de capital social émis et capital social autorisé de la Société, et

(iv) réduire ou annuler les réserves pertinentes constituées en vertu de la loi applicable à ce sujet, et

(v) instruire et déléguer le pouvoir et autoriser le Conseil d'Administration ou son(ses) délégué(s) à mettre en œuvre l'annulation des Actions Rachetées 2020 et 2019 et la réduction correspondante du capital social et les aspects liés en une ou plusieurs tranches tel que jugé opportun par le Conseil d'Administration, de réduire le capital social et d'annuler les Actions Rachetées 2020 et 2019 et de mettre en œuvre la modification en conséquence des Statuts à enregistrer par un ou plusieurs actes notariés et, en général, prendre toutes les mesures, actions ou formalités requises ou utiles afin de mettre en œuvre cette décision de l'Assemblée Générale Extraordinaire.

L'Assemblée Générale Extraordinaire décide en outre de reconnaître, approuver et ratifier la réduction du capital social émis de la Société suite à l'annulation des actions rachetées dans le cadre du programme de rachat d'actions autorisé par l'assemblée générale extraordinaire de la Société du 9 mai 2018, constatée par acte notarié le 27 septembre 2019.

Pour: cinquante-huit millions six cent quatre-vingt-cinq mille sept cent quatorze (58.685.714) actions

Contre: dix-neuf (19) actions

Abstentions : deux cent soixante mille deux cent cinquante-quatre (260.254) actions

Cette résolution est donc adoptée.

Deuxième résolution

L'Assemblée Générale Extraordinaire décide :

(a) d'ajuster le capital social autorisé de la Société à quatre cent quatre-vingt millions huit cent soixante-huit mille cent cinquante-trois euros (EUR 480.868.153), représenté par quatre-vingt-onze millions huit cent mille quarante-deux (91.800.042) actions sans valeur nominale;

(b) d'autoriser le Conseil d'Administration à allouer gratuitement, sous réserves de critères de performance, des actions existantes ou nouvellement émises aux (i) employés et mandataires sociaux (y compris les administrateurs) de la Société ou (ii) employés et mandataires sociaux (y compris les administrateurs) des sociétés dont au moins 10% du capital ou des droits de vote est directement ou indirectement détenu par la Société conformément à l'article 5.5. des statuts de la Société;

(c) d'autoriser le Conseil d'Administration, pour une période de cinq ans à compter de la date de la présente Assemblée Générale Extraordinaire jusqu'au cinquième anniversaire de la date de publication au Recueil Electronique des Sociétés et Associations du procès-verbal de l'Assemblée Générale Extraordinaire, d'émettre des actions additionnelles de la Société dans la limite du capital social autorisé ;

(d) d'autoriser le Conseil d'Administration de limiter ou de supprimer les droits préférentiels de souscription des actionnaires existants pour toute augmentation du capital social émis, jusqu'au et incluant le capital social autorisé; et

(e) de modifier les articles 5.2 et 5.5 des statuts comme suit :

5.2. Le capital social autorisé de la Société, y inclus le capital social souscrit, s'élève à quatre cent quatre-vingt millions huit cent soixante-huit mille cent cinquante-trois euros (EUR 480.868.153) représenté par quatre-vingt-onze millions huit cent mille quarante-deux (91.800.042) actions sans valeur nominale

5.5 (premier alinéa) Le conseil d'administration est autorisé pour une période prenant fin à la date du cinquième (5^{ème}) anniversaire de la date de publication dans le Recueil Electronique des Sociétés et Associations luxembourgeois de l'acte de l'assemblée générale tenue le 5 mai 2020, sans

préjudice de tout renouvellement, à augmenter le capital social en une ou plusieurs occasions dans les limites du capital autorisé.

L'Assemblée Générale prend acte du rapport du Conseil d'Administration, émis le 03 avril 2020 en rapport avec l'augmentation du capital autorisé. Une copie de ce rapport, signée ne varietur par les personnes ayant reçu procuration pour signer le présent acte conformément aux dispositions du Règlement Grand-Ducal prémentionné et le notaire instrumentant, restera annexée au présent acte pour être soumise avec lui aux formalités de l'enregistrement auprès des autorités de Luxembourg.

Pour: cinquante-sept millions sept cent soixante-dix mille cinq cent sept (57.770.507) actions

Contre: huit cent quatre-vingt-seize mille deux cent vingt-six (896.226) actions

Abstentions : deux cent soixante-dix-neuf mille deux cent cinquante-quatre (279.254) actions

Cette résolution est donc adoptée.

Plus rien n'étant à l'ordre du jour, la séance est levée à 11.10 heures.

Le notaire soussigné, qui comprend et parle l'anglais, déclare que sur la demande des personnes comparantes, le présent acte est rédigé en anglais, suivi d'une version française. A la requête des mêmes personnes comparantes et en cas de divergences entre le texte anglais et le texte français, la version anglaise fera foi.

DONT ACTE, fait et passé à Belvaux, date qu'en tête des présentes.

Chaque participant ayant bénéficié d'une copie du présent acte et le notaire ayant été dispensé de la lecture de l'acte, les membres du bureau ayant participé à la présente assemblée générale extraordinaire par conférence téléphonique, tel que permis par et en accord avec le Règlement Grand-Ducal prémentionné, lesdits participants étant représentés comme suit aux fins de la signature du présent acte :

- Monsieur Lakshmi N. Mittal, président de l'Assemblée Générale, représenté pour les besoins de l'exécution du présent acte (et afin de parapher les documents qui resteront annexés au présent acte) par Madame Nadia Weyrich, résidant professionnellement à Belvaux, en vertu d'une procuration sous seing privé datée du 3 mai 2020, qui restera annexée aux présentes,

- Monsieur Laurent Beauloye, secrétaire de l'Assemblée Générale, représenté pour les besoins de l'exécution du présent acte (et afin de parapher les documents qui resteront annexés au présent acte) par Madame Kitty Wong, résidant professionnellement à Belvaux, en vertu d'une procuration sous seing privé datée du 29 avril 2020, qui restera annexée aux présentes,

- Monsieur Timoteo Di Maulo, scrutateur de l'Assemblée Générale, représenté pour les besoins de l'exécution du présent acte (et afin de parapher les documents qui resteront annexés au présent acte) par Monsieur Brendan Klapp, résidant professionnellement à Belvaux, en vertu d'une procuration sous seing privé datée du 29 avril 2020, qui restera annexée aux présentes,

- Monsieur Sandeep Jalan, scrutateur de l'Assemblée Générale, représenté pour les besoins de l'exécution du présent acte (et afin de parapher les documents qui resteront annexés au présent acte) par Monsieur Sam Schintgen, résidant professionnellement à Belvaux, en vertu d'une procuration sous seing privé datée du 29 avril 2020, qui restera annexée aux présentes,

Pour copie conforme
Belvaux, le

05 MAI 2020

Jean-Joseph WAGNER
Notaire



ont signé devant le notaire le présent acte.